

# 旅游世界系统开发 旅游世界APP

产品名称	旅游世界系统开发 旅游世界APP
公司名称	广联网络（广东）有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	广州市黄埔区精华科技园
联系电话	19867371424 19867371424

## 产品详情

旅游世界系统开发 旅游世界APP开发找；旅行世界APP，也是\*新的分红龙模式，现在刚出来，已经上了应用宝和苹果商城\*近也是出了来了很多，陀螺世界app是先祖，先后出了，鲤鱼看看，瑞丘APP，等等，现在这种模式基本上每天都有出来，新用户能撸个0.3元，如果能得到分红狗，应该是能赚多点。除了团队玩法收益及冲击难度较大的全球分红犬之外，狗狗合体初次升级到4级必得1~5元hong包，每5级必得限时分红犬，分红收益高。

The travel world app is also a new red dragon model. It has just come out. It has already been applied to the app store and apple mall. Recently, it has also come out a lot. The gyro world app is the ancestor. It has come out one after another. Look at carp, Ruiqiu app, and so on. Now this model basically comes out every day. New users can get 0.3 yuan. If they can get bonus dogs, they should be able to earn more. In addition to the global bonus dogs with more difficulty in team play and impact, dogs will get 1-5 yuan red envelopes for the first upgrade to level 4, and limited bonus dogs for each level 5, with high bonus income.

类似陀螺世界、神鸟世界APP开发看以下模式：（开发系统软件，我们是认真的）

获得全球分红犬有3种方式，两只37级狗合成，有一定几率获得；亚、非、欧、美、大洋洲五犬合成，必得全球分红犬；每天坚持登录活跃、合成狗、以及增加活跃收益等，必得全球分红犬。

旅行团是旅行世界的收益分成系统，开放给所有用户，目的是让用户在玩游戏的同时收益\*大化，娱乐和赚钱

1、你的旅行团成员包括：直邀好友、扩散好友（好友邀请的好友）。

2、好友活跃收益：根据直邀好友、扩散好友的[活跃时长]、[看视频贡献比例]、[邀请好友数]等因素综合计算，直邀好友，扩散好友越多，每天坐享活跃收益越多：1个直邀好友=2个扩散好友

### 3、关于目标金额和倍率说明

(1) 完成目标金额，用户确认后收益自动划转到你的钱包，可立即提现；并且自动晋级下一个阶段；

(2) 晋级下一阶段后，有额外加速倍率哦，完成目标越多，加速倍率越高；加速倍率的作用是协助您更快达到目标，例如A的活跃收益是10元，倍率是1.2，实际收益=10\*1.2=12元

The system always appears as a specific system in practical application, such as digestive system, biological system, education system, etc. the modifier in front of it describes the material characteristics of the research object, namely "physical property", while the word "system" represents the integrity of the object. The study of a specific object can not be separated from the description of its physical properties and its systematic description. System science research regards all entities as the characteristics of the whole object, such as the whole and the part, the structure and the function, the stability and the evolution and so on.